



### Joakim Tinderholt and His Band – Hold On

Lange erwartet, fast 3 Jahre nach dem großartigen Debut Album „ You Gotta Do More“ hat Big H Records in Oslo nun dieses neue Album des Norwegers Joakim Tinderholt fertiggestellt. Wie auch bei dem Debut übernimmt Rhythm Bomb Records die internationale Vermarktung des neuen Albums „Hold On“, das jetzt auf CD erschienen ist und Ende August dann auch als 12inch Vinyl Album erhältlich sein wird.

Joakim verändert das Erfolgsrezept nicht, es bietet einen klasse Mix aus eigenen Songs und einigen seiner Lieblingssongs, die er auch im Liveprogramm spielt. Joakim liefert zwei Originale und hat in Kooperation mit Bassist Troiani und Gitarrist Hoeye noch an zwei weiteren Songs mitgearbeitet.

„Hold On To Me“ wird bereits als Nachfolger seines Hits „ You Gotta Do More“ gehandelt und hat die Feuertaufe auf zahlreichen internationalen Festivals wie dem Rhythm Riot UK, Screamin' Spanien oder auch auf dem Moulin Blues Festival in den Niederlanden bestanden.



EAN

**BROKENSILENCE 20015**



4 260072 723450

RELEASE NR.: RBR-5821

LABEL: Rhythm Bomb Records

GENRE: Rhythm and Blues

TRACKS: 10

FORMAT: CD deluxe ecopac

Joakim Tinderholts second album "Hold On" is available on CD, LP and download (iTunes etc). Released on Big H Records (Norway) and Rhythm Bomb Records (International) in Summer/Fall 2017.

Almost three years after the release of their debut album Joakim Tinderholt & his band are finally ready with the follow-up. Since signing with German record label Rhythm Bomb Records, in 2015, the band has made it to big festival stages across Europe. Most notably Screamin' Festival (Spain), Rhythm Riot (UK) and Moulin Blues Festival (Netherlands).

The new record is based on the same recipe as the first; a good mix of new original tunes and favorites from the live set. This time Joakim has penned two songs by himself and co-written another two with guitarist Hoeye and bassplayer Troiani. The covers are gems from the catalogues of Ike Turner, Freddie King and country singer Johnny Rivers, among others.

### Tracklist:

|                                    |                          |
|------------------------------------|--------------------------|
| 1. Trouble Up The Road             | 5. What About Love       |
| 2. Anything Is Better Than Nothing | 6. Hold On To Me         |
| 3. Jungle Bo                       | 7. Sweet Baby Of Mine    |
| 4. Farmer John                     | 8. Number 9 Train        |
| 5. What About Love                 | 9. The Poor Side Of Town |
|                                    | 10. I Quit               |

Link:

<http://www.rhythmbomb.com/joakim-tinderholt/>

<https://www.facebook.com/joakimtinderholt/>

<http://www.joakimtinderholt.com/>